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Vragen van het lid Yesilgöz-Zegerius (VVD) aan de Minister van Economische 
Zaken en Klimaat over het bericht «Bestaand aardgasnet kan 30% waterstof 
aan» (ingezonden 14 juni 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Bestaand aardgasnet kan 30% waterstof 
aan»?1 

Vraag 2
Bent u van mening dat bijmenging van aardgas met waterstof kan bijdragen 
om de afhankelijkheid van het Gronings gas te verminderen? 

Vraag 3
Volgt u op dit moment experimenten waarbij aardgas (deels) wordt gemengd 
met waterstof? 

Vraag 4
Op welke termijn verwacht u dat waterstof daadwerkelijk in de praktijk zal 
worden gebruikt om de afhankelijkheid van fossiele energie te verminderen 
en/of het gebruik van fossiele energie te vervangen? 

Vraag 5
Bent u van mening dat het bijmengen van aardgas met waterstof een 
realistische oplossing is om CO2-uitstoot te verminderen voor wijken waar 
het uitbannen van aardgas (op korte termijn) lastig of duur is? 

Vraag 6
Heeft u inzicht in de kosten van het bijmengen van aardgas met waterstof? 
Zo ja, wat zijn deze kosten? Zo nee, hoe kunnen deze kosten worden 
achterhaald? 

Vraag 7
Is het mogelijk om hoogcalorisch aardgas met zowel stikstof als waterstof te 
vermengen opdat dit type gas kan worden gebruikt voor Nederlandse 
huishoudens?

1 https://www.deingenieur.nl/artikel/bestaand-aardgasnet-kan-30-waterstof-aan
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